



Dagordning för NHRKs styrelsemöte 7 och 8 – 2025

Datum Tisdag 2025-10-14 18.00-21.30, Sekretariatet NHRK samt TEAMS.

Pether Nordström	x	Yvonne Wiik	Teams	Malin Wallin	x
Inez Vejfors	x	Viktoria Sandström	x	Frida Lindgren	19-19:15
Lovisa Kock Bengtsson	18:40	Elin Berg Mannebo	x	Ebba Magnusson	
Mathias Lidmer	x	Linnéa Söderström	x	Isa Deplanck Enerskog	18,20-18.35
Susan Bengtsson	x	Isabel Strömberg	x	Lova berg Manebo	18,20-18.35
My Colebring	Teams	Wilma Annerback			

Punkt	Ansvarig		Tid
6:1	Pether	Mötets öppnande Pether öppnar mötet	18.00
6:2	Alla	Godkännande av dagordning och adjungeringar Godkänt	18.00
6:3	Alla	Val av justeringsperson Susan Bengtsson	18.05
6:4	Alla	Godkännande av föregående mötesprotokoll - Läs in bifogat protokoll 25-08-20 Protokoll godkänt - Öppna frågor Inga öppna frågor	18.08
6:5	US/Victoria	Ungdomssektionen Rapport från ungdomssektionen Tacokvällen var mycket uppskattad Planerat för Halloweenkväll 25/10 US ikommer att göra en rolig aktivitet under invigningen av SM. De arbetar även med planeringen inför årets Julshow. Nordhalls egna låt finns på Youtube Länk: På NHRK skiner alltid solen	18.20
6:6	Mathias	Ekonomi Rapport augusti-september Genomgång av rapporten. Det ser positivt ut! Eva slutar i oktober och Malin tar över en del av uppgifterna och resterande går externt. Budget från sektionerna är dax att komma in med. Mathias kan hjälpa till med detta. Vi har fått ett bidrag från SISU till klubben. Fonderna är kvar – ingen förändring.	18.35
6:7	Malin/Pether/My/Frida	Ridskolan/verksamheten inkl medlemsstall Rapport från Medlemsstall Annons ute till plats i medlemsstallet. 5 tomma boxar i medlemsstallet och 1 i ridskolestallet. Önskemål om KM i både hoppning och dressyr. Vi tittar på det och även på Pay and ride/jump Mindre ridyta för privatryttarna. Malin tar det med verksamheten.	19.00



		Frågor om ljust – vi tar tag i det och försöker få ordning på det inann SM. Avspärrning framför privatstallet vid tävling - Vi spärrar av med bockar. • <i>Rapport från ridskolan</i> Genomgång av rapporter Datorerna – uppdatering behövs. Vi köper två stycken. HRL-kurs är bokad till verksamheten. • <i>Häststatus-Hästlista</i> Alla friska. Joy under igångsättning. Letar aktivt efter nya hästar. Genomgång av hästlistan • <i>Elevantal/uppsägningar</i> Vi ökar lite för varje månad vilket är väldigt positivt. • <i>Min insats (i mån av tid)</i> Hästhälsa • <i>Lägesrapport Hästhälsa</i> Inga skador eller dyl. Kontroll av tänder är gjord.	
6:8	Yvonne	Anläggning • <i>Rapporter</i> Möte med fritid och fastighet 22/9 angående utredningen av ridklubbarna hos kommunen. Kommunen kommer sannolikt inte bidra till att bygga en ev lösdrikt/traktor. Vi har fått bidrag för att göra detta så oavsett kommer vi gå vidare med detta själva. • <i>Lösdrikt ligghall/Traktorgarage/verktygsbod/platta vid medlemstallet</i> • <i>Status uteboxa, kontakt med kommunen om placering</i> • <i>Träff ridföreningar</i>	19.45
6:9	Alla Pether/Elin/Lovisa	Säkerhet och Arbetsmiljö • <i>Återkoppling allvarlig händelse – rapport</i> Inga allvarliga händelser att rapportera. • <i>Boka tid för säkerhet o arbetsmiljö (Malin/Elin)</i> Möte bokad.	20.05
6:10	Pether/Elin/Malin	Personal • <i>Allmänt personalläge</i> Genomgång av personalläget. Ny instruktör - skall bli gå bredvid Malin för att sedan hoppa in som extra. • <i>BE/B96 åtgärd/beslut</i> Vi skickar ut erbjudandet till våra medlemmar och ställer frågan till vår personal.	20.15
6:11	Inez/Victoria	Sponsring o bidrag • <i>Rapport</i> Arbetet pågår för fullt med sponsring inför SM.	20.30
6:12	Susanne	Tävling • <i>Rapport</i> • <i>SM ponny dressyr</i> Planeringen är i full gång. Ryttarfest där det är 70 st anmälda. Starter kommer in kontinuerligt och sista anmälningdatum är 17/10.	20.45



		<i>En genomgång har gjorts av vad som behöver åtgärdas inför SM.</i> Konstateras att fler funktionärer behövs, och ett utskick kommer att göras till medlemmarna för att rekrytera hjälp. Följande har tävlingssektionen konstateras behöver göras: Tvätta sargen i A. Ta ner alla bokstäver och djur som sitter på sargen. Borsta/dammsuga läktaren och se över toaletterna. Städa läktaren och ta bort allt som inte ska vara där. Ta in 12 st avspärrningar från utebanan för användning under SM. Säkerställa att hela anläggningen ser snygg och välkomnande ut inför evenemanget.	
6:13	Lovisa	Café <i>Rapport - genomgång</i>	21.00
6:14	Alla	Övriga Frågor Valberedning behövs - vi skickar ut en förfrågan till medlemmarna. Linnea löser det.	21.15
6:15	Lovisa	Nästa möte <i>2025-11-19</i>	21.30
6:16	Pether	Mötets avslutande	
6:17	Styrelsen	Styrelsens egen tid	21:45